
 

       

 

 

REFERAT FRA MØTE I SAMARBEIDSUTVALGET VED RØMSKOG 

BARNEHAGE 17.12.2018  
 

Til stede:  

Foreldrerepresentanene Gunn Marit Gjemble og Maria Sundsrud, eierrepresentant Roar 

Høisveen og ansattes representanter Elisabeth Moberg  

Forfall: Mona Slorbak Ottesen  

 

Brukerundersøkelse 

Styrer gikk igjennom foreldreundersøkelsen som ble gjennomført i nov-18. Den gav oss et 

meget godt resultat. De punktene som fikk lavest poengsum, vil bli drøftet i 

personalgruppa, og bli satt ekstra fokus på i tiden framover. 

 

 

Årsplan 2019 

Årsplanen ble vedtatt.  

Det blir hovedfokus på «Kommunikasjon, språk og tekst» i året som kommer. Det ble 

kommentert hvor viktig dette er, spesielt med tanke på inkludering og kommunikasjon.  

Dette temaet kommer naturlig inn i de andre fagområnene også.  

Det ble gjort noen små endringer i forhold til ordlyden på noen punkter. Det ble også 

presisert hvor viktig det er at barna får være med å evaluere innholdet og aktivitetene i 

barnehagen. Dette bør vi ha mer fokus på.  

 

 

Informasjon fra styrer 

 

Det ble informert om bemanningssituasjon og pedagognorm. Behovet for vikarer ble også 

drøftet.  

 

Eventuelt 

 

Foreldrerepresentantene ønsker mest mulig av informasjonen fra barnehagen blir sendt ut 

digitalt.  

Vanskelig med papirer som blir borte.  

 

Det er tidligere drøftet om barnehagen skal ha egen Facebook-gruppe. Ved forrige drøfting 

var det ulike syn i denne saken. Det er nå et ønske fra foreldrerepresentantene om å 

opprette en slik gruppe. Vi drøfter dette i personalgruppa i januar, og gir til bakemelding til 

su.   
  

Rømskog 18.12.2018 

 

Tove Granli Foss 

sekretær 


